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OR. 0012.4.4.2023 

 

PROTOKÓŁ nr 46/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 21 lutego 2023 r.  

pod przewodnictwem Pana Tomasza Grajnerta 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Akulicz Tomasz 

2. Bryś Maciej – Z-ca Przewodniczącego 

3. Buda Radosław 

4. Grajnert Tomasz – Przewodniczący 

5. Mituła Bronisław 

6. Paluszek Jerzy 

7. Żabicki Grzegorz 

Spoza członków Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Joanna Skotnicka – Fiuk z-ca Burmistrza Wielunia 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

3. Radosław Urbaniak – kierownik Biura Burmistrza 

4. Iwona Podeszwa – dyrektor MiGBP 

5. Romuald Kucharczyk – ZOPOW 

 

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Proponowany porządek obrad: 

 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 39/22 i 40/22. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Sieńcu. 

4. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego  za 2022 rok. 

5. Informacja o organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci i młodzieży w Gminie Wieluń. 

6. Informacja dotycząca wydatków na promocję Gminy Wieluń, koszty imprez i uroczystości  

w 2022 r.  

7.Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  
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Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert otworzył posiedzenie Komisji, przywitał wszystkich 

obecnych. Sprawdził obecność, stwierdził kworum. Zapytał o propozycje zmiany w porządku 

obrad. Nikt się nie zgłosił.   

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonych protokołach nr 39/22 i 40/22. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do 

sporządzonych protokołów? Nikt się nie zgłosił.  

 

Protokoły zostały przyjęte.  

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Sieńcu  

(zał. nr 2). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?  Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinie pozytywną. 

 

Punkt 4 

 

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za 2022 rok (zał. nr 3). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Nikt się 

nie zgłosił.  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 
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Punkt 5 

 

Informacja o organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci i młodzieży w Gminie Wieluń (zał. nr 4) 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił. Przewodniczący komisji podziękował dyrektorom za informacje 

dotyczącą wypoczynku zimowego. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Punkt 6 

 

Informacja dotycząca wydatków na promocję Gminy Wieluń, koszty imprez i uroczystości  

w 2022r. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, jakie informacje są zawarte w rubrykach 

pozostałe wydarzenia patriotyczne, pozostałe wydarzenia kulturalne i pozostałe wydatki? Ile 

imprez oraz wydarzeń jest zawartych w tym zestawieniu?  

 

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk odpowiedziała, że wszystkie faktury są do wglądu 

w księgowości i można dokładnie sobie przejrzeć, ponieważ jest tego zbyt dużo, żeby rozbijać 

poszczególne wydarzenia na oddzielne kwoty. 

 

Kierownik Biura Burmistrza Radosław Urbaniak powiedział, że  pozostałe wydarzenia kulturalne są 

już uszczegółowione. Wydarzenia patriotyczne to generalnie są wszystkie wydarzenia na których 

składane są znicze, kwiaty za wyjątkiem obchodów II wojny światowej chodzi tu głównie  

o uroczystości majowe, uroczystości obchodzone na rzecz żołnierzy wyklętych, powstanie 

styczniowe. Większość faktur na uroczystości patriotyczne dotyczy kwiatów. Oprawa muzyczna na 

Święto Niepodległości była zorganizowana z Wierzchlasa. Ja mogę kartę wydatków udostępnić do 
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sesji na Państwa maila. W karcie wydatków będą również informacje dotyczące wydatków na 

ogłoszenia prasowe i audycje radiowe.  

 

Punkt 7 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się radny Radosław Buda.  

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy będzie kontynuacja programu Niania +? Czy możemy na to 

zadanie pozyskać jeszcze jakieś środki? Zainteresowanie tym programem jest bardzo duże.  

 

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk odpowiedziała, że skorzystaliśmy z możliwości 

złożenia wniosku w momencie, kiedy był ogłoszony program. Jeżeli ponownie będzie ogłoszony 

program to my jak najbardziej złożymy takie zapotrzebowanie. W chwili obecnej są 22 nianie, które 

otrzymują finansowanie z tego projektu. Jeżeli tylko będzie program ponownie ogłoszony to 

będziemy składać taki wniosek.  

 

Radny Radosław Buda zapytał, jakie były kryteria, które należało spełnić aby móc wziąć udział  

w gali, która odbyła się w dniu wczorajszym? Kto sporządzał wnioski, aby młodzież mogła się tam 

dostać? 

 

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk odpowiedziała, że byli to uczniowie z naszych 

szkół podstawowych i z klubów sportowych. Kryterium było takie, iż ci uczniowie mieli 

reprezentować Gminę Wieluń w konkursach na poziomie minimum wojewódzkim. Dostaliśmy 

wykazy ze szkół, które dzieci i w jakiej dziedzinie zdobyły osiągnięcia. Do klubów sportowych 

również zostały wysłane zapytania, aby przedstawili swoich uczestników, którzy na szczeblu 

minimum wojewódzkim uczestniczyli w konkursach. Miejsce, który dane uczestnik zajął nie miało 

tutaj znaczenia.  

 

Radny Radosław Buda odpowiedział, że niektóre dzieci nie zostały wzięte pod uwagę do udziału  

w konkursie i była to dla nich bardzo przykra sytuacja tymbardziej, że wykazały się szczególnymi 

osiągnięciami w nauce jak i w osiągnięciach sportowych.  

 

Wiceburmistrz Wielunia Joanna Skotnicka – Fiuk odpowiedziała, że nie otrzymała ze Szkoły 

Podstawowej nr 4 listy, na której by były te osoby o których wspomniał Pan Radny Radosław Buda. 

Ja sama osobiście zajmę się tą sprawą, dlaczego tak się stało, bazowałam na informacjach, które 

zostały do mnie przesłane od dyrektorów szkół. Takie sytuacje nie powinny się wydarzyć. 

Dyrektorzy szkół dostali wytyczne i to oni tworzyli te listy.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert powiedział, że jeżeli będzie w przyszłości kontynuowana 

ta gala, bo dla dzieci to jest bardzo duże wydarzenie i docenienie ich pracy to uważam, że 
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dyrektorzy szkół powinni bardziej się zaangażować i przygotować dokładniejsze informacje na 

temat osiągnięć uczniów.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się Romuald Kucharczyk z Zakładu Obsługi Placówek Oświatowo – 

Wychowawczych. 

 

Romuald Kucharczyk Zakład Obsługi Placówek Oświatowo Wychowawczych powiedział, że na 

poziomie urzędu informacje otrzymywane w tej kwestii od dyrektorów szkół są nie do 

zweryfikowania. Nikt, czy to w Urzędzie Miejskim, czy w Zakładzie Obsługi Placówek Oświatowo 

Wychowawczych nie zbiera takich informacji na bieżąco przez cały rok, ponieważ one są nam do 

niczego nie potrzebne. Od dyrektorów szkól będziemy wymagać wyjaśnień, dlaczego te listy były 

takie a nie inne i dlaczego na nich nie znaleźli się uczniowie, o których mówił Pan radny Radosław 

Buda. Jakaś przyczyna w szkole, dlaczego tak się stało pewnie istnieje.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił. Dyskusja w tym punkcie została zamknięta.  

 

Punkt 8 

 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert podziękował obecnym za udział, zamknął 46 posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

   Protokołowała:              Przewodniczący  Komisji 

         Oświaty, Kultury i Sportu 

           

Malwina Matławska             Tomasz Grajnert  


